

## **Bestyrelsesmøde PIBE MØLLE GOLF 08-09-2025 kl. 17 i klubhuset**

**Tilstede:** Kjeld Birch, Nils Rohde, Jørgen Nordentoft, Jan Stampe, Winie Hillemann og Henrik Hansen

**Afbud:** Erland Kongsdal Pedersen

**Gæst:** Mette Schjønning

**Referent:** Mette Schjønning



### **REFERAT:**

#### **1. Generel info v/ formanden.**

Bestyrelsen er positiv over for at Rune starter som green keeperelev – forventet start efter nytår. Vi afventer stadig oplæg fra ON.

Efter naboklage pga. af støj skal græsslåning rykkes til så sent på morgenen som muligt på hul 4 og 5.

Der har været klager over hunde der bliver luftet på banen uden der bliver spillet golf. Disse er ofte ikke i snor. Når/hvis der er kendt hundeejer skal vedkommende informeres om at vores golfanlæg er privat, og ikke må benyttes til hundeluftning. MS undersøger om stien ned til og forbi par 3 banen er offentlig.

På et møde med Shop og Trænerteam, var der ønske om, at der snarest holdes et koordineringsmøde mellem shop, trænersteam og Klub 37 vedrørende nye golfspillere, og muligheden for at forlænge trænerindsatsen. KB deltager i dette møde.

#### **2. Opfølgning på referat fra sidste møde.**

Der er nu beskrivelse af Scooternes placering på nøgleringene.

Referat godkendes

#### **3. Status økonomi.**

JN gennemgik saldobalancen. Der er indtægter over budget, og udgifterne er i fin kontrol

Medlemsantal lige nu er 862 aktive.

Ny bro over Ammendrup Å - Bestyrelsen siger ja til at arbejdet kan gå i gang, mens vi afventer evt. tilsagn fra Banejer om tilskud til materialeindkøb. Klubben står under alle omstændigheder for selve arbejdsindsatsen.

Boldtransportør/boldmaskine - renovering blev drøftet. Vi afventer udgiftsbudget fra ON, men udskiftningen af defekte dele kan gå i gang.

GLFR – har sendt tilbud om en opgradering af grafikken på baneguiden. Bestyrelsen ønsker at PIBE MØLLE skal have denne løsning.

Udfasning af scootere - JS har undersøgt muligheden for at udskifte de 3 scootere med 2 buggyer og redegjorde for økonomien i dette. Der er fundet plads til hvor de kan parkeres. Bestyrelsen giver JN, JS og KB opbakning til at beslutte vedrørende leje, køb eller leasing.

Juniorer – Der skal være aktivitet hen over vinteren også gerne med træning i simulatoren. SIM GOLF om søndagen ønskes gentaget i 2026.

Greenfee kampagner – Det blev vedtaget at der skal være gode rabat kampagner hen over efterår og vinteren. Disse bliver planlagt når vejret er til det.

#### **4. Markedsføring/ nyhedsbreve**

Nyhedsbrev sendes ud midt i september. Punkter til nyhedsbrev fremsendes i løbet af uge 37.

Greenfee kampagner hen over efterår og vinteren bliver annonceret på Facebook.

## **5. Administration / Sekretariat**

Kontingent - Der mangler stadig få indbetalinger. JN rykker og sørger for at restanterne ikke har adgang til at spille på banen.

Aldersgrænser – vi følger fremover DGU's retningslinjer vedrørende skift af medlemskab ved højere alder.

Skilte – NR og MS arbejder videre med at beslutte hvilke ure og skilte der mangler i klubben.

## **6. Orientering fra/om udvalg**

Turneringer – der er indkøbt pokaler som bliver overrakt ved prisuddelinger og som derefter skal udstilles i klubben. Mulighed for pokal/ emblem, man kan beholde, blev drøftet, og vedtaget ift næste års mesterskaber.

25 års aktivitetsplan – kører som planlagt.

Banekontrol – Der er for få ressourcer til, at kontrollen kan fungere effektivt. En mulighed er at baneudvalget og bestyrelsen får et "kontrol ID-kort" til brug, når en spiller kontaktes. Dette skal være frivilligt. Forslaget blev vedtaget af bestyrelsen.

## **7. Årshjul og ad hoc emner**

Dress code blev drøftet og det blev besluttet at dresscode formularen på hjemmesiden blødes op og gøres nutidig. HH laver et udkast der som udgangspunkt ikke indeholder en Dresscode, men en guide som bl.a. Klub 37 kan rådgive efter.

Code of Conduct /Etikette – KB laver udkast til tekst færdig ud fra de input der kom frem på bestyrelsesmødet.

## **8. Eventuelt.**

Der er kommet et nyt ur, der skal sættes op ved tee på hul 1.

DIFs driftspulje på kr. 25.000, - er åben for ansøgninger. MS undersøger tidsfrister.

Der var forslag om opprioritering af renovering/forbedring af Teesteder – tages til baneudvalget. Det anføres at sandet i vores bunkers "pakker" – tages til Baneudvalget.

BJ fra styregruppen i Klub 37 er ved at registrere alt låne udstyret.

**Næste bestyrelsesmøde er mandag d. 6. oktober 2025 kl. 17:00**